
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. februar 2021 stillet følgende 

spørgsmål nr. 755 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

 

Spørgsmål nr. 755:  

”Vil ŵiŶistereŶ sǀare fyldestgøreŶde på spørgsŵål ϱϬϳ?  
https://ǁǁǁ.ft.dk/saŵliŶg/ϮϬϮϬϭ/alŵdel/suu/spŵ/ϱϬϳ/sǀar/ϭϳϰϭϱϴϲ/ϮϯϮϳϯϰϱ.pdf” 

 

Svar: 

Jeg mener, at åbenhed og gennemsigtighed er vigtigt, og jeg beklager, at Karina Ads-

bøl mener, at jeg ikke har svaret fyldestgørende på SUU alm. del – spm. 507.  

 

Der blev i spm. 507 spurgt om, hvordan det sikres, at kommunerne registrerer be-

kymringshenvendelser lokalt, så det sikres, at der bliver handlet på disse henvendel-

ser.  

 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da ministeriet henset til ressortomlægningen skal 

indhente bidrag fra Social- og Ældreministeriet til brug for besvarelsen. Jeg forventer 

at besvare spørgsmålet endeligt ultimo marts 2021.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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